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          Субъектами этой работы будут такие КНР, как Sinopec, CNPC, ПАО «Роснефть», ПАО «Газпром», а также топливно-энергетические компании   Российской   Федерации   с   помощью   собственных логистических мощностей, а также ООО `` РЖД Логистика '' и China Railways Co Ltd.Предметом  данной  работы  станет  процесс  выработки рекомендаций  по  развитию  сотрудничества  между  Российской Федерацией и Китаем в области топливной энергетики. Основная  цель  исследования - изучить  вопрос  взаимного сотрудничества между Россией и Китаем на основе теоретических и практических  рекомендаций,  способствующих  развитию  торгового сотрудничества между Россией и Китаем в топливно-энергетической сфере.  Задачи исследования  представляют  что,            1).  исследовать теоретические  основы  финансового  управления;  2).  провести  анализ деятельности  российских  и  китайских  нефтегазовых  компаний; 3)выявить  перспективы  китайско-российского  сотрудничества  в топливно-энергетической сфере Научная гипотеза данного исследования была сформирована путем   анализа   международных   предприятий   топливно-энергетического сектора Китая и России.Практическое  значение  этой  работы  будет  основано  на наличии  выводов  и  рекомендаций  по  совершенствованию  процесса управления потоками товаров как на национальном уровне, так и на уровне международного предприятия.Основным элементом научной новизны является комплексный подход  к  финансовому  управлению  в  рамках  межстранового сотрудничества  и  система  принципов  финансового  управления  как основа этого подхода.
        

        
          The  subjects  of  this  work  will  be  such  China  as  Sinopec,  CNPC, PJSCRosneft, PJSC Gazprom, as well as fuel and energy companies of the Russian Federation with the help of their own logistics facilities, as well as LLC RZD Logistics and China Railways Co Ltd ...The   subject   of   this   work   will   be   the   process   of   developing recommendations  for  the  development  of  cooperation between  the  Russian Federation and China in the field of fuel energy.The  main  goal  of  the  study  is  to  study  the  issue  of  mutual cooperation  between  Russia  and  China  on  the  basis  of  theoretical  and practicalrecommendations  that  contribute  to  the  development  of  trade cooperation  between  Russia  and  China  in  the  fuel  and  energy  sector.  The research objectives represent that, 1). explore the theoretical foundations of financial management; 2). analyze the activities of Russian and Chinese oil and  gas  companies;  3)  identify  the  prospects  for  Sino-Russian  cooperation in the fuel and energy sectorThe scientific hypothesis of this study was formed by analyzing the international enterprises of the fuel and energy sector in China and Russia.The  practical  significance  of  this  work  will  be  based  on  the availability of conclusions and recommendations for improving the process of managing the flow of goods both at the national level and at the level of an international enterprise.The main element of scientific novelty is an integrated approach to financial  management  in  the  framework  of  intercountry  cooperation  and  a system of financial management principles as the basis of this approach.
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